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پیشنهاد ما به سلمانی در بهترین حالت 8میلیارد بود

یکن پرسپولیس را رسما تکذیب کرد استقلال ادعای باز

انتقالات، یاسین  بازیکنان مدنظر استقلال در فصل نقل و  از  یکی    ] ] شهروند 
سلمانی بود که پس از جدایی از سپاهان، در لیست جواد نکونام قرار داشت. با این 
حال، او درنهایت راهی پرسپولیس شد و با حضور در برنامه فوتبال، به صحبت درباره 

پیشنهاداتی که داشته، پرداخت.
انتخاب  در  تاخیر  مبنی بر  میثاقی  محمدحسین  سوال  به  پاسخ  در  سلمانی 
باشگاهش گفت: »ابتدا شرایط لژیونرشدن را داشتم. چند پیشنهاد خارجی از بلژیک، 
فرانسه، پرتغال و تیم های قطر و امارات دریافت کردم، اما پیشنهادها از لحاظ عدد و رقم 
آن چیزی که می خواستم نبود. در لیگ خودمان از سپاهان، استقلال، تراکتور و گل گهر 

پیشنهاد داشتم.«
او با اشاره به انتخاب پرسپولیس گفت: »یکی از دلایل اصلی که به پرسپولیس 
پیوستم، پدرم بود. خانواده ما همه پرسپولیسی هستند، من هم به پدر گفتم اگر قرار 

باشد در ایران بمانم، می روم پرسپولیس.«
هافبک سرخپوشان درخصوص تفاوت پیشنهادش از استقلال و پرسپولیس 
اظهار داشت: »قرارداد پرسپولیسم 10میلیارد از پیشنهاد استقلالم پایین تر است. 
پیشنهادم از همه تیم های ایران پایین تر بود. من اصلا نمی خواستم مالی انتخاب کنم و 

اگر می خواستم به خاطر پول بروم، می رفتم تیم های دیگر.«
حالا این صحبت های سلمانی با واکنش باشگاه استقلال همراه شده است. علی 
سامره در مصاحبه ای که با رسانه رسمی باشگاه داشته، اعلام کرده است که آبی ها 
هرگز با یاسین سلمانی به صورت رسمی مذاکره نکرده اند، ضمن اینکه رقم پیشنهادی 

استقلال در بهترین حالت، 8میلیارد تومان بوده است.
سامره در واکنش به صحبت های دیشب یاسین سلمانی درباره ادعای این بازیکن 
مبنی بر پیشنهاد استقلال به بازیکن سابق سپاهان گفت: »باشگاه استقلال در روزهای 
نقل و انتقالات، هیچ پیشنهاد رسمی به یاسین سلمانی نداده بود و باشگاه مذاکرات 
رسمی و مستقیمی با این بازیکن نداشته و تنها از طریق چند ایجنت، این بازیکن 
به باشگاه پیشنهاد شده بود.« سرپرست استقلال در ادامه گفت: »آقای سلمانی 
صحبت ها و ادعاهای عجیبی در برنامه فوتبال برتر مطرح کرده است. استقلال حتی اگر 
قصد جذب یاسین سلمانی را هم داشت، به دلیل قانون سقف قرارداد، نمی توانست 
این بازیکن را جذب کند و این مورد هم به ایجنت های یاسین سلمانی بارها تاکید شده 

بود.«
او ادامه داد: »آقای سلمانی روی آنتن زنده اعلام کرد که رقم پیشنهادی استقلال 
به ایشان 10میلیارد تومان از رقم پرسپولیس بیشتر بوده است. سوال اینجاست که 
یعنی قرارداد ایشان با باشگاه پرسپولیس منفی 2میلیارد تومان یا منفی 3میلیارد 
تومان است و سلمانی برای عضویت در تیم پرسپولیس 2 یا 3میلیارد تومان به باشگاه 

پرسپولیس داده است؟«
سرپرست استقلال ادامه داد: »در همان مذاکرات غیررسمی، پیشنهاد استقلال 
به ایجنت های متعدد یاسین سلمانی، 7میلیارد تومان و در بهترین حالت 8میلیارد 
تومان بود. طبق صحبت های این بازیکن روی آنتن زنده برنامه فوتبال برتر، باشگاه 
پرسپولیس از قرارداد با یاسین سلمانی، برای خودش، 2–3 میلیارد تومانی، درآمدزایی 

کرده است!«
سامره با اشاره به اینکه باشگاه استقلال تاکید داشت سلمانی در صورت پیوستن 
به استقلال باید در تمرینات بدنسازی پیش فصل، شرکت می کرد، گفت: »باشگاه 
استقلال در آن زمان ترجیح می داد با بازیکنی قرارداد ببندد که در تمرین های بدنسازی 
پیش فصل شرکت کند و همه دیدند که این بازیکن چطور به خاطر اینکه در تمرینات 
بدنسازی پیش فصل شرکت نکرد و 11 روز پس از شروع لیگ برتر به پرسپولیس 
پیوست، دچار مصدومیت از ناحیه رباط صلیبی شد. باشگاه استقلال پیش بینی چنین 

روزهایی را می کرد که حاضر نشد با این بازیکن به صورت رسمی وارد مذاکره شود.«
علی سامره در پایان گفت: »درست نیست که این بازیکن جوان، از نام و اعتبار استقلال 
به این صورت روی آنتن زنده آن هم برای توجیه 
اتفاقی که هرگز نیفتاده است، استفاده کند. به 
یاسین سلمانی توصیه می کنم وارد این بازی ها 
نشود و آینده فوتبالی خود را به دلیل درگیری 
جوان  بازیکن  او  نیندازد.  خطر  به  حواشی،  با 
آینده داری است که حیف است با ورود به  و 
حواشی، مسیر پیشرفت را گم کند. برای یاسین 
بهبودی  و  سلامتی  آرزوی  سلمانی 
دارم و توصیه می کنم از فصل آینده 
در تمرینات بدنسازی پیش فصل 
شرکت کند تا دچار آسیب دیدگی 

نشود.«

با حضور مسئولان فدراسیون

تجلیل از دروازه بان سابق تیم ملی پس از خداحافظی
] شهروند [ مجتبی نصیرنیا طی روزهای گذشته با وجود پیشنهاداتی از تیم های 
لیگ برتری و لیگ یکی که باعث سرگرمی او نشد، تصمیم گرفت برای همیشه از 
میادین خداحافظی کند تا سفیر گفتمان آخرین باشگاه دوران بازیگری او به شمار 
برود. به همین مناسبت باشگاه تهرانی در جریان دیدار این تیم با فرش آرای مشهد از 

دروازه بان سابق تیم ملی تجلیل کرد.
در این مراسم که چهره هایی چون علی تارقلی زاده رئیس کمیته روابط بین الملل 
احسان  تهران،  استان  فوتبال  هیأت  رئیس  ماجدی  میرشاد  فوتبال،  فدراسیون 
کامیانی دبیر سازمان لیگ فوتسال، اصغر قهرمانی و سیامک داداشی مربیان تیم ملی 
فوتسال، علی رعدی کارشناس و مدرس برجسته و سرمربی اسبق تیم سفیر گفتمان 
تهران، رضا سالار مدیرعامل باشگاه فرش آرای مشهد و… حضور داشتند، محمد 
فائقی، مدیرعامل باشگاه سفیر گفتمان، با اهدای حلقه گل و هدیه ای ویژه از این 

بازیکن برجسته تقدیر کرد.
مجتبی نصیری نیا همچنین با پیراهن تیم سفیر گفتمان در عکس تیمی این 
باشگاه حضور پیدا کرد و با دروازه بان های دو تیم سفیر گفتمان و فرش آرای مشهد 

نیز عکسی به یادگار گرفت.

مخالف جا به جایی سرمربی بودم، کی روش آمد که 
پول جا به جا شود!

برزگر در ابتدا با اشاره به تغییرات در رأس کادرفنی 
تیم ملی کشتی آزاد گفت: »اصلا موافق این جابه جایی 
که  سرمربی  المپیک،  رقابت های  آستانه  در  نبودم. 
چند سال با تیم بوده است، باید بماند و پاسخگوی 
عملکرد  المپیک  در  تیم  اگر  الان  باشد.  عملکردش 
من  کار  می گوید  جدی  کادرفنی  باشد،  داشته  خوبی 
است. اگر تیم عملکرد خوبی نداشته باشد، می خواهند 
بگویند که کادر قبلی نتوانسته تیم را آماده کند. مثل 
جام جهانی فوتبال که در آستانه آغاز مسابقات کی روش 
را آوردند. چه دلیلی برای حضور کی روش وجود داشت؟ 

فقط می خواستند یک پولی را جابه جا کنند! 

ما مثل تمام جهان باید چهار سال به مربی زمان 
چرا  پس  نداشته،  صلاحیت  مربی  این  اگر  بدهیم. 
انتخابش کردیم؟ اگر صلاحیت دارد، پس چرا برکنارش 
می کنیم؟ مربی باید پاسخگو باشد، اما ما همیشه از 

این بابت لطمه خوردیم.«

کشتی گیران روس خوب نبودند، اصالت کشتی ما 
از بین رفته است

گفت:  ادامه  در  کشورمان  آزاد  کشتی  پیشکسوت 
»مسابقات لیگ را دیدم و ناراحت شدم که پنج کشتی گیر 
روس که برای یک شهر بودند و جز یکی از آنها، بقیه شان 
کیفیت خوبی نداشتند، ملی پوشان ما را شکست دادند. 
این جای تاسف دارد. متاسفانه اصالت کشتی ما دارد از 

بین می رود. بچه ها تلاش می کنند با هول دادن امتیاز 
بگیرند و این اصلا کشتی واقعی ایرانی نیست.«

را تغییر  گرفتنش  کشتی  حسن یزدانی باید روش 
بدهد

برزگر درخصوص بازگشت یزدانی به میادین گفت: 
رفته  پیش  شکل  چه  به  دستش  عمل  »نمی دانم 
است، اما اگر حسن یزدانی می خواهد تیلور را ببرد، باید 
روش کشتی گرفتنش را عوض کند. چهار کارشناس 
بنشینند و برای او آنالیز انجام دهند، حسن یزدانی هم 
آنالیز آنها را بپذیرد. اگر قبول نکند و باز برود به سبک 
ندارد.  فایده ای  بگیرد،  کشتی  تیلور  مقابل  خودش 

یزدانی باید حرف گوش بدهد و روشش را عوض کند.« 

درستکار باید می ماند و پاسخ می داد

: کی روش و کاوه مثل هم مربی تیم ملی شدند برزگر
  ] شهروند [  درحالی که تنها هشت ماه تا آغاز المپیک پاریس مانده است، ورزش اول کشور ما برای کسب مدال های رنگارنگ، با چالش های بسیاری مواجه 
، سرمربی تیم ملی کشتی  بوده است. از شکست کشتی گیران کشورمان در وزن های مختلف لیگ برتر کشتی آزاد مقابل حریفان روسی تا استعفای پژمان درستکار
، پیشکسوت کشتی کشورمان، داشتیم که در ادامه خواهید خواند. آزاد و جانشینی محسن کاوه در این سمت. در ادامه این مطلب، گفت وگویی با منصور برزگر

  ] شهروند [  صبح روز گذشته مجمع عمومی و سالیانه کمیته ملی المپیک برگزار شد تا این اولین مجمع با حضور محمود خسروی وفا باشد. در این مجمع 
ح شده را در ادامه خواهید خواند. موضوعات مختلف از جمله حقوق ورزشکاران المپینی مورد بحث قرار گرفت که گزارشی از مهم ترین مباحث مطر
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خبر خوب برای المپینی ها

حقوق ورزشکاران از اول آذر پرداخت می شود

بودجه 820میلیاردی برای کمیته ملی المپیک
مناف هاشمی، دبیرکل کمیته ملی المپیک گفت: »6 دستور جلسه رسمی داریم 
و چند موضوع که در انتها در مورد آن بحث می کنیم. کمیته ملی المپیک در حالی با 
ریاست و هیأت اجرایی جدید کار خود را آغاز کرد که شرایط از لحاظ ساختاری و بودجه ای 
مشخص بود. ما 23۹میلیارد تومان بودجه اعتباری در سال 1۴01 داشتیم و دوستان 
در 6 ماه نخست سال آن را توزیع کردند. در 6 ماه دوم بودجه ما به سقف 820میلیارد 
تومان افزایش پیدا کرد و شاخص های بودجه  فدراسیون ها در 10 جلسه بررسی شد. 
ما 200میلیارد تومان در مرحله اول به فدراسیون ها پرداختی داشتیم. 20میلیارد تومان 
برای مربیان و خرید تجهیزات پرداخت شد و 30میلیارد تومان هم در اختیار رئیس 
کمیته ملی المپیک بود تا براساس ضرورت و اولویت توزیع کند. ما بودجه هایی هم از 
دستگاه های دیگر گرفتیم، برای نمونه 23میلیارد تومان شهرداری تهران داد. او ادامه 
داد: »شرکت اقتصادی کمیته ملی المپیک توسط مجمع قبل منحل شده بود که الان 
احیا شده و برای سال بعد فعالیت خود را آغاز می کند. گزارش حسابرس مهم ترین 

بحث است و در هیأت اجرایی نیز به تصویب رسیده است .«

در هانگژو خوب نبودیم
هاشمی در مورد عملکرد کاروان ایران در بازی های آسیایی تصریح کرد: »بازی های 
آسیایی هانگژو در شرایطی برگزار شد که به خاطر کرونا کشور تحت شعاع قرار گرفته 
بود و بازی ها هم یک سال به تعویق افتاد. پرچمداران کاروان آقای فروغی و خانم 
کیانی بودند. برای اولین بار در حوزه لباس و مباحث کاروان حاشیه ای نداشتیم یا 
حاشیه ها کم بود. بیش از 30 جلسه با کادر مربیگری رشته ها و 3۴ جلسه با روسای 
برگزار  وقت  وزیر  حضور  با  بازی ها  عالی  ستاد  جلسه  پنج  داشتیم.  فدراسیون ها 
شد و یک جلسه هم با حضور کیومرث هاشمی داشتیم. تعدادی از فدراسیون ها 
کمیسیون  در  اولیه  پیش بینی  بود.  سخت  هماهنگی  کار  و  داشتند  سرپرست 
فرهنگی مجلس ۵۴ مدال بود؛ 1۴ طلا، 1۵ نقره و 2۵ برنز که تغییر چندانی نداشتیم. ما 
باید تلاش کنیم در دوره های آتی جایگاه ایران رو به بالارفتن باشد. ما رشته ای را که 

عالی بود، در هانگژو نداشتیم.«
به گفته دبیرکل کمیته ملی المپیک، عملکرد رشته ها در بازی های آسیایی هانگژو 
در چهار گروه تقسیم بندی شد و چون هیچ رشته ای در گروه عالی قرار نگرفت، بنابراین 
از خیلی خوب تقسیم بندی انجام شد. خیلی خوب: کشتی، والیبال، صخره نوردی، 
شطرنج، ووشو، کوراش و ژیمناستیک، خوب: دوومیدانی، کاراته، اسکیت، تنیس روی 
میز و دوچرخه سواری، متوسط: تکواندو، وزنه برداری، کبدی، شمشیربازی و قایقرانی، 

انتظار نتیجه بهتر: در گروه چهار دو تحلیل وجود داشت، برخی معتقد بودند که آنها 
ضعیف هستند، اما در جمع بندی که با رئیس کمیته ملی المپیک داشتیم، به این 
نتیجه رسیدیم که با نگاه به آینده آنها را به عنوان رشته های دور از انتظار یاد کنیم. این 
رشته ها شامل تیروکمان، بوکس، سوارکاری، تیراندازی، بسکتبال، بدمینتون، جودو، 

جوجیستو، فوتبال، تنیس، شنا و شیرجه و هندبال بودند.

تکلیف حقوق المپینی ها روشن شد
محمود خسروی وفا، رئیس کمیته ملی المپیک صبح سه شنبه در نشست سالانه 
کمیته المپیک در مورد پرداخت حقوق به ورزشکارانی که سهمیه المپیک گرفته اند، 
بیان کرد: »سعی می کنیم در این دوره ورزشکاران را بیشتر ببینیم. آکادمی، کمیته ملی 
المپیک و فدراسیون ممکن است ورزشکاران را کمتر دیده باشند، اما در هدف بندی 

ما ورزشکار اولویت است.«
او ادامه داد: »مبلغی را به عنوان پایه حقوق گذاشتیم. در توکیو ۵میلیون بود که 
عملا در حد کمک هزینه نیز نبود. در این دوره کف حقوق را 1۵میلیون گذاشتیم که 
از همان روز کسب سهمیه پرداخت می شود. به علاوه ۵0میلیون تومان هم پاداش 
کسب سهمیه برای هر ورزشکار است. برای مثال اگر حسن یزدانی و هانیه رستمیان 
سهمیه بگیرند هر دو 1۵میلیون کف حقوق دارند، ولی سوابق یزدانی به آن اضافه 
می شود و 3۵میلیون می گیرد. کسب موفقیت در امتحانات سنجش نیز حدود 
۵0میلیون به مبلغ اضافه می کند. رویدادهای پیش رو و هر مدال که در مسابقات مورد 
تایید کمیته ملی المپیک کسب شود، ۴0میلیون تومان به مبلغ حقوق اضافه می شود. 
حضور در تمرینات و رضایتمندی فدراسیون ها از نظم و انضباط و رعایت شئونات ملی 
و مذهبی نیز در حقوق تعیین شده تاثیر دارد. ورزشکاری که در پیش بینی نبوده، اما 
در المپیک مدال بگیرد، میزان 200میلیون را می گیرد. مثلا فروغی را کسی فکر نمی کرد 
کادر فنی هم  کند، 200میلیون می گیرد.  تکرار  پاریس  المپیک  در  اگر  بگیرد؛  مدال 
80درصد رنگ مدال را دریافت می کند و کمک مربی 2۵درصد کمتر از سرمربی می گیرد. 

اینها پول های زیادی نیست.«
زهرا نعمتی، نماینده ورزشکاران در مجمع، از خسروی وفا سوال کرد در صورتی که 
ورزشکاری دو ماه مانده به المپیک سهمیه گرفت، حقوق ماه های قبل را دریافت 
می کند؟ که خسروی وفا تاکید کرد: »آنچه مصوب شده است پرداخت حقوق از اول آذر 
تا المپیک پاریس است و اگر ورزشکار سه ماه بعد از آن هم سهمیه بگیرد، حقوق سه 
ماه قبل را دریافت می کند. اما اگر ورزشکاری سال قبل سهمیه گرفته باشد، شامل 

نمی شود و برای همه ورزشکاران از همان اول آذر شامل می شود.«

اگر حسن یزدانی می خواهد 
تیلور را ببرد، باید روش 
کشتی گرفتنش را عوض 
کند. چهار کارشناس 
بنشینند و برای او آنالیز 
انجام دهند، حسن یزدانی 
هم آنالیز آنها را بپذیرد. اگر 
قبول نکند و باز برود به 
سبک خودش مقابل تیلور 
کشتی بگیرد، فایده ای 
ندارد. یزدانی باید حرف 
گوش بدهد و روشش را 
عوض کند


